
Onderzoek naar het Europhlukes Projekt
De Universiteit van Leiden en het Centrum voor Wiskunde en Informatica
hebben een foto database ontworpen voor de herkenning van zeezoogdieren.
In het geval van dolfijnen en walvissen is de database gebaseerd op
herkenning van rugvinnen en staarten. Deze internationale database, die
gefinancierd is door de EU, laat onderzoekers individuele dieren volgen. Voor
meer informatie, kijk naar www.europhlukes.net. 

Deze database wordt het onderwerp van een Morganonline film. Als deel van
ons onderzoek hebben wij Sonia García van SECAC, de voornaamste
walvisachtige onderzoeksorganisatie in de Canarische Eilanden, aan boord
van de Morgan verwelkomd. Zij liet ons de database en het gebruik ervan
zien.
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Filmen en websites
De eerste film van Morganonline, Zee-egels als Rood Licht, is op 18 juli
uitgezonden op Rotterdam TV. De volgende dag was het aantal bezoekers op de
website meer dan verdubbeld. Gelukkig hadden wij hard gewerkt om de nieuwe
site op tijd in de lucht te krijgen. De website is op 20 juli gelanceerd en heeft
een overweldigend response gekregen. 

Een nacht met een visser
Onze interesse in de visserij bracht ons samen met Matías, een
artesanale (traditionele) visser uit Las Palmas. Hij vertelde dat
hij steeds minder vis vangt en nodigde ons uit om met hem en
zijn zoon Oliver te gaan vissen. Wij hebben zelf kunnen zien hoe
weinig vis hij vangt. Zijn uitleg voor de lagere vangst bevestigde
wat wij gehoord hebben van veel artesanale vissers van
verschillende eilanden en van onderzoekers bij de Universiteit
van Las Palmas. 

Terwijl hij de volgende dag netten aan het maken en repareren
was, gaf Matías ons een waardevolle blik op de uitdagingen die
kleine vissers onder ogen moeten zien.

Het natuur door de ogen van de Minister 
Wij hebben een interessant interview gehad met de Consejero de Medio Ambiente y
Ordenación Territorial (de Minister van Milieu en Ruimtelijke Ordening) van de
Canarische eilanden. Wij hebben over een aantal onderwerpen gesproken in relatie
tot het behoud van de maritieme omgeving. Sr. Berriel vertelde over een aantal van
de uitdagingen die de overheid het hoofd moet bieden - bevolkings drukte, het grote
scheepsvaartvolume in de Canarische wateren, de dodelijke effecten die
geluidsvervuiling heeft op walvisachtigen - en de akties die de overheid van plan is
te nemen om deze zaken aan te pakken. Het Consejería is momenteel met het
overheid in Madrid aan het onderhandelen voor meer autonomie. Als dit lukt, zal de
Consejería meer maatregelen kunnen nemen om de maritieme omgeving te
beschermen.

Foto: Matías en Oliver in hun boot, de Alcorde.

Foto: Sr. Berriel, Consejero de
Medio Ambiente. 

Foto: Sonia legd aan boord de
Morgan de Europhlukes database uit.


